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30.08  Eldres råd 
 

Brita ønsket en orientering i rådet 

vedr. utbygging av boliger for 

demente.  Enig om at vi skulle be om 

en orientering på neste møte. 

 

 

13.09 Verdalingen 
Interpellasjon til kommunestyret ble sendt som 

leserinnlegg til avisa: ”Er vi fornøyd med SFO-

ordningen?”  Innlegget ble også brukt i 

nettutgaven.  

 

13.09 Trønderavisa 
I et mindre oppslag om vindkraftplaner som ble 

presentert på et folkemøte på Tindve, 

ble ordføreren og Brita spurt hva de 

syntes om utbyggingsplanene.   

 

Ordføreren sa ubetinget ja til en 

konsekvensutredning, mens Brita ”er 

mer avventende til planene, og ønsker mer fakta 

på bordet før det skjer kommunal behandling”. 

 

17.09 Oppstart studiering om Utkastet 

til stortingsvalgprogram 
Etter åpent gruppemøte hvor vi gikk igjennom 

saklista til Plan og samfunn og kommunestyret, 

hadde vi første tema fra 

utkastet til stortings-

valgprogrammet.  

Tema: Velferd. Brita 

gikk igjennom en del av 

punktene.   

 

På neste møte skal forslag til endringer legges 

fram samtidig som vi starter på neste tema, 

Kunnskap. 

 

19.09 Menneske og livskvalitet 
Eldrerådet var invitert til å orientere om 

eldrerådets arbeid.  Svein Svendsson og Brita 

møtte. 

 

 

22.09 Verdalingen 
Oppslag om at dagtilbudet for demente 

mister statsstøtte.  Alle partier ble spurt hva de 

mener om tiltaket.  Saken 

har ikke vært til politisk 

behandling og alle svarene 

bar preg av det.  Også Brita 

uttalte at dagtilbudet var 

viktig i dement-

omsorgen,samtidig som hun 

nevnte at også ATA-sentret mister 

statstilskuddet fra 1. januar. 

 

Kommunestyret den 24.09.12 
Johannes og Brita møtte 

 

Kjøp av Gjensidigegården og 

Melvoldgården 

I diskusjonen begrunnet Venstre sin støtte til 

kjøp hensynet til ansattes arbeidsforhold samt 

konkurranse om flinke fagfolk som også ser 

på arbeidsforholdene ved valg av arbeidssted.  

 

 

 

 

Vi mente saken burde vært tatt opp i 

forbindelse med budsjett og økonomiplan, 

men aksepterte at vi ikke kunne be privat 

selger om å vente helt til i desember på svar 

fra kommunen. 

 

Interpellasjon om SFO-ordningen 

Venstres interpellasjon om SFO ble 

enstemmig oversendt 

formannskapet for 

viderebehandling. 

 

Venstre ønsket at komite 

Menneske og livskvalitet skulle ta en grundig 

gjennomgang av ordningen, men ordføreren 

satte seg imot avstemming om et forslag om 

dettet. 
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